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Председател на ВТОбС

До: Г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ

От: Димитър Чолаков, Общински съветник от група “БСП за България, АБВ и 
Движение 2 Г  във ВТОбС.

Относно пътната маркировка в гр. Велико Търново

Уважаеми г-н кмет,

Отправям към Вас въпрос, задаван ежедневно, от хора, които все още не са 
свикнали с местните условия или пък просто не искат да свикват. И въпросът е 
много простичък:

Защо по улиците на Велико Търново масово липсва пътна маркировка?

Не мисля, че е необходимо да обяснявам важността на пътната маркировка, 
включително и в градски условия.

На места, дори и пешеходните пътеки едва си личат, да не говорим за друг вид 
указателни символи върху пътното платно. В старата българска столица, в този 
туристически град, видими са основно платените паркоместа.

Моля за устен и писмен отговор. 

Благодаря!

/Димитър Чолаков/

17.01.2023Г. 

Велико Търново

С уважение:


